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Abstract (en)
[origin: CN113003517A] An apparatus for filling containers 200 with a filling product, for example in a beverage bottling plant, includes a plurality of
filling members 20, which respectively have a filling product line 22 for feeding the filling products into an appropriate container 200; and at least one
distribution line 131, to which the filling product lines of the plurality of filling members 20 are linked.

Abstract (de)
Vorrichtung zum Befüllen von Behältern (200) mit einem Füllprodukt, vorzugsweise in einer Getränkeabfüllanlage, wobei die Vorrichtung aufweist:
mehrere Füllorgane (20), die jeweils eine Füllproduktleitung (22) zum Einleiten des Füllprodukts in einen entsprechenden Behälter (200) aufweisen;
und zumindest eine Verteilungsleitung (131), an welche die Füllproduktleitungen (22) der mehreren Füllorgane (20) angebunden sind.
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